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ση που oas συγκινεϊ, που έχει καταγραφεϊ στη 

μνήμη oas;

«Υπάρχουν δύο υποθέσει. Η μία όταν ήμου
να πρόεδροε στην Αμφισσα, το 1977 νομί- 
Ζω, και αποφυλάκισα έναν χουντικό, τον 
Γκόρα. Ο Γκόραε ήτανε βασανιστήε. Διευ- 
θυντήε eras φυλακέε του Μπογιατίου, και εί
χε μεταΕύ των άλλων βασανίσει και τον Πα- 
ναγοΰλη. Ovras στρατιωτικόε είχε δείΕει αρί- 
στη διαγωγή στη φυλακή, 
πειθαρχία, δεν είχε δημι
ουργήσει κανένα πρόβλημα.
Είχε συμπληρώσει και τα 3/5 
•ms ποινήε του, και τον απο
λύσαμε με opous. Θυμάμαι, 
το μεσημέρι που πήγαμε να 
φάμε οι δικαστέε στο μονα
δικό ταβερνάκι ms Αμφισ- 
oas τότε, στην πλατεία ms 

όλη5, έρχεται μια κυρία τρέ- 
~ovras και πέφτει απάνω μου 
και μου φιλάει το χέρι. Ακό
μα και τώρα συγκινούμαι που 
το θυμάμαι το γεγονόε».
- Ποια ήταν;

«Η γυναίκα τού Γκόρα».
- Η δεύτερη υπόθεση ποια ήταν; 

«Η δεύτερη υπόθεση που με 
συγκινεϊ, αν και πέρασαν τό
σα χρόνια, είναι η υπόθεση 
με τον Μπουκουβάλα και τη 
ΒογιατΖή, που είχαν κατηγο- 
ρηθεί για τρομοκράτεε».
- Την είχα παρακολουθήσει αυ

τή τη δίκη. Για πείτε μου.

«Οταν βγάλαμε την αθωωτι
κή απόφαση για τον Μπου
κουβάλα και τη ΒογιατΖή 
βγήκα στην οδό Σωκράτουε, 
που ήτανε το Εφετείο, και πή
ρα ένα ταΕί. Ο ταΕιτΖήε άκου- 
γε ραδιόφωνο. Τότε είχαν 
πρωτανοίΕει οι ιδιωτικοί ρα
διοφωνικοί σταθμοί, νομίΖω 
άκουγε 9.84, και λέει ο εκ- 
φωνητήε “διακόπτουμε το 
πρόγραμμα για μία είδηση”. 
Και διαβάζει την απόφαση 
και αμέσωε ο ρεπόρτερ που 
μετέδιδε λέει “και τώρα μία 
δήλωση από τον Μπουκουβάλα". Και ακούω 
τον Μπουκουβάλα που λέει μετά από τόση 
ταλαιπωρία - μου φαίνεται ncos είχε μείνει 
προφυλακισμένοε 15 μήνεε - ότι “εκείνο 
που μπορώ να πω είναι ncos η δίκη αυτή μού 
έδωσε την ευκαιρία να γνωρίσου έναν υπέ
ροχο άνθρωπο, τον Ευάγγελο Κρουσταλά- 
κη”. Δάκρυσα. Ηταν η μεγαλύτερη ηθική 
ικανοποίηση για μένα».

- Μια και μιλάμε για αυτή την υπόθεση, τι πι

στεύετε, η Δικαιοσύνη τούε αθώωνε αυτούε 

tous ανθρώπουβ γιατί ήταν αθώοι ή γιατί οι 

δικογραφίεβ ήταν xcupis θεμελίωση, δηλαδή 

η Αστυνομία δεν είχε επαρκή στοιχεία;

«Τα στοιχεία μπορεί να ήταν επαρκή για την 
αστυνομική προανάκριση, ακόμη και για 
την ανάκριση. Πάντω5 δεν ήταν στοιχεία 
ικανά να θεμελιώσουν καταδίκε5».

ΤΗΝ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΣΤΙΓΜΗ...
Μετά την κίνηση Κρουσταλάκη για σύγκληση τηε Ολομέλειας των Εφε
τών για ns υποθεσε/s τηε ανάκρίτριαε Κωνσταντίναε Μπουρμπούλια 
και του κ. Σωκράτη Κόκκαλη, ο Εισαγγελεύε του Αρείου Πάγου δέχθηκε 
να απαντήσει σε μερικέε ακόμη ερωτήσειε σχετικά με τα γεγονότα που 
συνέβησαν μετά τη συνέντευΕη που παρεχώρησε στο «BHMAgazino».

- Γιατί, κύριε Εισαγγελεύ, κάνατε αυτή την κίνηση; Είδατε τα πρωτοσέλιδα του 

Τύπου και tis ερμηνείεε που δόθηκαν αλλά και tis πολιτικέβ προεκτάσεΐ5 Tns 

ενέργειά& oas; Πώε το σκέφτεστε;

«ΚοιτάΕτε, νομίΖω ότι υπάρχουν υπερβολέε. Κατ’ αρχήν για το Χρηματι
στήριο: εγώ δεν Ζήτησα να γίνει έρευνα για as υποθέσει του Χρηματι
στηρίου. Ζήτησα τη σύγκληση ms Ολομέλειαε μόνον για την ανακρίτρια, 
για όσα προέκυψαν σε βάροε ms από το πόρισμα Κολιοκώστα. Δεν ανοί
γουν οι υποθέσει του Χρηματιστηρίου, κακώ5 δίδεται αυτή η ερμηνεία». 
- Η υπόθεση Μπουρμπούλια είναι υπόθεση που πρέπει να απασχολήσει την Ολο

μέλεια των Εφετών;

«Αυτό θα το κρίνει η Ολομέλεια, εγώ έκρινα ότι είναι, γιατί αλλιώε οι ανα- 
κρίσειε για την υπόθεση αυτή θα έπρεπε να ανατεθούν σε κάποιον ανα
κριτή επαρχίαε, όχι Αθηνών, διότι εδώ υπηρετεί η κυρία Μπουρμπούλια 
και δεν γίνεται».
- Για τη δεύτερη υπόθεση, εκείνη του επιχειρηματία κ. Σωκράτη Κόκκαλη, για

τί γίνεται τώρα η σύγκληση ths Ολομέλειαβ ενώ ουσιαστικά οι ανακρίσειβ 

έχουν τελειώσει και η υπόθεση έχει τεθεί στο αρχείο από τον ανακριτή;

«Εκρινα ότι η υπόθεση πρέπει να απασχολήσει εφέτη ανακριτή τώρα 
γιατί τώρα υποβλήθηκε η μήνυση από το Εθνικό Ιδρυμα Αθλημάτων ms 
Pcooias. Αλλά και αυτό η Ολομέλεια θα κρίνει αν θα γίνει ή όχι. Εγώ Ζή
τησα από τον προϊστάμενο ms Εισαγγελίαε Εφετών να Ζητήσει τη σύγκλησή 
ms για να μαε πει η Ολομέλεια τι θα είναι το ορθότερο να αποφασιστεί».
- Ο επίτιμοβ πρόεδροβ ms Νέαβ Δημοκρατίαβ προ ημερών στη Βουλή σε έντο

νη αντιπαράθεση με τον υπουργό Δικαιοσύνηβ είχε ζητήσει ορισμό εφέτη για 

το Χρηματιστήριο. Οι χρονικέ5 συμπτώσειβ γεννούν κάποιουβ συνειρμοί^.

«Δεν Εέρω τι έκανε ο κ. Μητσοτάκη5, εγώ έκρινα ό,τι έκρινα και oas το 
λέω και στη συνέντευΕή μου, κινούμενοε στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 
μου, oncos πρέπει να κινείται ο εισαγγελέαε. Ολα τα υπόλοιπα δεν με 
αφορούν».

- Τι διαβάζετε συνήθωβ; Μόνο νομικά;

«Οχι μόνο νομικά. Με ενδιαφέρουν τα κοι
νωνικά θέματα, τα κοινωνικά προβλήματα. 
Να πω ένα βιβλίο που διάβασα τελευταία 
και μου άρεσε πολύ, με έχει επηρεάσει: εί
ναι το βιβλίο του ΤΖέρεμι Ρίφκιν “Το μέλλον 
ms εργασία5”, το οποίο είναι πολύ σημα
ντικό. Βέβαια διαβάΖω και λογοτεχνία και 
ιστορία. Φιλοσοφικά βιβλία, σπανιότερα».

- Η καθημερινότητά oas ποια είναι; Ποια είναι η 

καθημερινότητα ενόβ Εισαγγελέα του Αρείου 

Πάγου;

«Η καθημερινότητα είναι η δουλειά μου, η 
οποία μου τρώει όλη την ημέρα. Βέβαια έχω 
και κοινωνική Ζωή - όχι έντονη, δεν μου το 
επιτρέπουν τα καθήκοντά μου. Πάντω5 έχω 
φίλουε αρκετούε, και με tous φίλουε βγαί
νω. Εχω φίλου5 από xebpous sktos Δικαιο

σύνη και μ’ αρέσει αυ
τό».
- flibs oas φαίνεται - γιατί 

Σέρω ότι ασχολείσθε - το 

επίπεδο του Τύπου; Flibs κρί

νετε την ενημέρωση που 

έχουν οι πολίτεβ;

«ΝομίΖω ότι έχουμε πολύ 
καλέε εφημερίδεε. Το επί
πεδο του Τύπου είναι 
υψηλότερο από το επίπε
δο ms τηλεόρασή. Και 
το επίπεδο ms ενημέρω- 
ons και των ειδήσεων του 
Τύπου είναι oaqxbs υψη
λότερο από τα δελτία ει
δήσεων των καναλιών». 
- Το επίπεδο Tns πολιτικήβ 

pas ζωήβ nebs το κρίνετε; 

las ικανοποιεί;

«Θα έλεγα ότι τα τελευ
ταία χρόνια είναι πολύ 
υψηλό. Θα ήθελα να 
υπογραμμίσω δύο πράγ
ματα, με τον κίνδυνο να 
παρεΕηγηθώ: το υψηλό 
επίπεδο ms άσκηση5 ms 
npos6pias ms Ευρωπαϊ- 
κή5 Evcoans από τον 
Πρωθυπουργό και tous 
συνεργάτεε του, που 
ήταν μια επιτυχία που 
pas έδειΕε μια Ελλάδα 
για την οποία είμαστε 
υπερήφανοι, και τον χει
ρισμό του Κυπριακού, 
που ήταν επίση5 επιτυ- 
xiis. Και εδώ θα ήθελα 
να υπογραμμίσω και τον 
τρόπο που η αΕιωματική 
αντιπολίτευση σ’ αυτά τα 

δύο θέματα στήριΕε tis δραστηριότητεε 
ms κυβέρνησηε. Πιστεύω ncos η πολιτική 
pas είναι σε ικανοποιητικό επίπεδο. Αν 
κοντά σ’ αυτά Εεπεράσουμε τα μικροπρο- 
βλήματα, υιοθετήσουμε και κάποιεε από 
tis προτάσεΐ5 Κοσμίδη - tis βρήκα πολύ 
ενδιαφέρουσεε -, μπορούμε να απογειω
θούμε, να πάμε σε κάτι καλύτερο. Είμαι 
αισιόδοΕοε». Β
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